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SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA SKÓRCZ  

Z DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM  

tj. 13.06.2022 r. - 10.08.2022 r. 

 
 

 W okresie sprawozdawczym zajmowałem się następującymi sprawami: 

- 13 czerwca br. w Urzędzie Miejskim w Skórczu odbyło się spotkanie w sprawie realizacji 

projektu przedszkolnego, na który Gmina Miejska Skórcz otrzymała dofinansowanie, 

- 14 czerwca br. wziąłem udział w Zwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników ZUOK Stary Las, 

- 15 czerwca br. wziąłem udział w gali Otwarte Serca Roku zorganizowanej przez WTZ Caritas 

w Skórczu, 

- 21 czerwca br. wziąłem udział w posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej w Skórczu, 

- 23 czerwca br. wziąłem udział w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin Wierzyca, 

- 24 czerwca br. wziąłem udział w uroczystym zakończeniu roku szkolnego w Zespole Szkół 

Publicznych w Skórczu, 

- 28 czerwca br. wziąłem udział w XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Skórczu, 

- 30 czerwca br. wziąłem udział w Walnym Zgromadzeniu Związku Gmin Pomorskich, 

- 4 lipca br. wziąłem udział w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników ZUOK Stary Las 

dotyczącym powołania nowych członków do Rady Nadzorczej, 

- 9 lipca br. wziąłem udział w imprezie sportowej pn. XV IGLOTEX Bieg Czterech Jezior, 

- 12 lipca br. wziąłem udział w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin Wierzyca,  

- tego samego dnia wziąłem udział w posiedzeniu LOT Kociewie, 

- 13 lipca br. w Urzędzie Miejskim w Skórczu odbyło się spotkanie z przedstawicielami Klubu 

Piłkarskiego Pomorzanka Skórcz,  

- 18 lipca br. wziąłem udział w uroczystym wręczeniu dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Skórczu przez Marszałka Województwa Pomorskiego Mieczysława Struka. Kwota dotacji 

dla naszej jednostki to 9 600 zł, 

- 19 lipca br. odwiedziłem Szanownych Jubilatów pp. Krystynę i Bogdana Jakubowskich  

z okazji 60-lecia pożycia małżeńskiego, 

- 21 lipca br. wraz z prezesem TBS, panem Romanem Jerkiewiczem spotkaliśmy się z prezesem 

TBS Kościerzyna w temacie związanym z budową budynków komunalnych, 

- 26 lipca br. wziąłem udział w dorocznym Święcie Policji w Komendzie Powiatowej Policji  

w Starogardzie Gd., 
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- 27 lipca br. w Urzędzie Marszałkowskim w Gdańsku podpisałem, wraz z panią Skarbnik 

Krystyną Bogulską, umowę na realizację projektu „Nowa jakość edukacji przedszkolnej  

w Mieście Skórcz”. Całkowita wartość projektu to 1 457 096,74 zł, z czego 15% stanowi wkład 

własny Gminy Miejskiej Skórcz, 

- tego samego dnia wziąłem udział w spotkaniu Miejskiego Koła PZWERiI, 

- 29 lipca br. spotkałem się z wiceprezes Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Gdańsku, p. Teresą Jakubowską w sprawie dotyczącej możliwości 

przystąpienia i realizacji programu „Ciepłe Mieszkanie”, 

- 5 sierpnia br. wziąłem udział w obchodach Święta Kociewia na Jarmarku Dominikańskim  

w Gdańsku, 

- w dniach: 2, 3, 4, 8, 11 – 25 sierpnia przebywam na urlopie wypoczynkowym.  

 

Informuję także, że w okresie sprawozdawczym, jak zwykle, na bieżąco, nadzorowałem  

i koordynowałem zadania realizowane przez pracowników Urzędu Miejskiego i kierowników 

jednostek organizacyjnych.  


